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Referat – Dansk Squash forbund 
Mødegruppe: Elite- og uddannelsesudvalget 
Dato 17. januar 2011 
Sted Nykredit Kalvebod Brygge 47 
Deltagere Karina Hørdum (KH), Lars Guldbrandt (LG), Bo Christiansen (BC), Francesco Busi 

(FB) og Carsten Lausten (CL) 
Afbud Henning Hansen og Thomas Young 
Referent CL 
Nr. Punkt og formål med 

punkt 
Kommentar/ beslutning/ opgave Ansvarlig 

og dead-
line 

1 Nyt udvalgsmedlem – 
debatpunkt 
- hvem – spillerre-
præsentant? 

 

Enighed om at udvide udvalget, konkrete navne blev foreslået, LG 
kontakter 

LG – 2/2 

2 Status og information 
om testcamp - infor-
mationspunkt 
- info fra FB 
- testresultater efter-
sendes/orienteres der 
om  
- status og plan for 
møder med spillere 
også de frasorterede 

Vellykket testcamp, og der var klar fremgang i forhold til sidst. 

Der skal laves lidt justeringer til næste gang. Standardiseret target 
så det ikke er ketchere i forskellige størrelser, samt pointværdierne 
hvor skalaen skal ses igennem, således alle kan få fra 0 – 10 i po-
int. FB laver og udsender 

FB er i gang med møderække med elite-, talent- og national spille-
re. Fremadrettet skal spillere, der deltager på testcamp og ikke 
bliver udtaget til talent- eller nationalspiller tilbydes opfølgnings-
samtale. FB meddeler hvornår han er i en hal i nærheden, hvor det 
vil være muligt at booke tid til samtale. 

Der udarbejdes inden næste testcamp procesoversigt på hvem gør 
hvad hvornår, således der ikke er tvivl om proces og ansvar. CL 
udarbejder udkast. 

 
 
FB – 1/6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CL – 1/6 

3 Revideret udkast på 
budget for talent- og 
national – oriente-
ringspunkt og evt. 
kort debat 
- materiale udsendes 
af CL 

 

Budgettal uploadet sammen med nogle spørgsmål af principiel ka-
rakter. 

Det blev besluttet, at der skal være prisdifferentiering mellem nati-
onal- og talentspillere, og den pris der opgives kan være i et inter-
val så der tages hensyn til varierende flypriser. 

Det blev besluttet ikke at stille op i U 19 EM og U 19 VM, da det 
sportslige niveau ikke vurderes at være til det, og der vil ikke være 
forbundstøtte til deltagelse i Swiss JO. 

CL/FB regner på tallene og uploader et budget i balance. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CL/FB – 
1/2 

4 Revideret udkast på 
kontrakt med elite-, 
talent- og national-
spiller – beslutnings-
punkt 
- materiale udsendes 
af KH 

 

Gennemgået og godkendt med smårettelser. CL opdaterer FB ef-
fektuerer. 

CL/FB – 
1/2 

5 Revideret udkast på 
trænerkontrakter - 
beslutningspunkt 
- materiale udsendes 

Uploadet og gennemgået, enkelte rettelser foretaget, derefter er de 
godkendt. 

CL 



2 
 

af CL 
 

6 Mål og handlingsplan 
for elitespillerne – ori-
enteringspunkt 
- status på hvor langt 
vi er fra FB 

 

Alle er testet og har fået til opgave at lave mål og handlingsplan. 

Ingen støtte før end de har underskrevet en kontrakt. CL deltager i 
møderne med de enkelte, hvis FB vurderer der er behov for dette. 

 
 
FB 

7 Udkast på oplæg til 
nationalt kraftcenter 
og regionale centre – 
debatpunkt 
- tidligere udsendt 

 

Udkast blev godkendt og på næste møde aftales hvordan licitation 
laves. 

 

9 Årsplan - debatpunkt 
- tilretning i forhold til 
hvad vi tror er reali-
stisk 

 

CL tilretter i forhold til hvad han kan byde ind med af arbejdskraft, 
dvs. CL er ansvarlig for udarbejdelse af oplæg til udvalget på opga-
verne på årsplanen. 

CL – 1/3 

10 Information om ud-
valget på DSQF’s 
hjemmeside 

 

LG laver udkast til tekst og forslag til menupunkter til hjemmesi-
den, samt hvilket materiale som skal uploades. 

LG – 1/2 

11 Deltagelse i vm og 
plan for det – oriente-
ringspunkt 
- status fra FB  

 

FB orienterede om træningsplan frem mod VM, og der deltager 3 
spillere og en træner. 

Budget tidligere uploadet. 

 

12 Status på kontrakt 
med Odense kommu-
ne - orienteringspunkt 
- status fra CL 

 

Udkast uploadet, der skal findes et andet navn til centeraktiviteten, 
da Odense ikke er nationalt kraftcenter 

CL – 1/3 

13 Træner I og II – eva-
luering – hvad er til-
bagemeldingerne – 
statuspunkt 
- statusorientering fra 
FB og CL 

 

God respons, dem der har bestået fremgår af hjemmesiden. 

Flere af deltagerne på træner II har tilkendegivet, at træner II har 
et højt niveau i forhold til træner I 

 

 

14 Træner III og IV - de-
batpunkt 
- hvad gør vi 

 

Vi foretager os ikke noget før vi har klarhed over at ESF eller det 
engelske forbund udbyder noget over vores niveau 2. 

De svar vi har fået ind til nu siger, at vores træner II ligger over 
niveau III i ESF-regi, og det engelske niveau III. 

 

16 Udarbejdelse af bred-
depolitik og bredde-
strategi – debatpunkt 

 

Afventer drøftelse i bestyrelsen.  

18 Næste møde  
 

CL udsender forslag sammen med referatet CL – 1/2 

19 Eventuelt 
 

  

 


